
Forslag til årsmøte i: Moss Seilforening - 2024  
Fra: Terje Been 
Tittel på forslag: Bli Medlem av frihavns ordningen 
  
Forslag: 
Sender inn forslag om å bli medlem av frihavns ordningen igjen. Vet ikke hvorfor vi har gått ut av 
ordningen uten at det har blitt opplyst av noen oppslag som jeg har sett. 

Var i Danmark i fjor i Roskildefjorden og havneleiene ligger der på 300 norske og oppover. 
Etter 2 dager så er medlemsavgiften betalt seg for mitt vedkommende da det koster 500 for 
klubben å være med i denne ordningen  
  
Begrunnelse: 

Det blir meget mye billigere for oss som ferierer i Danmark om sommeren  

  
Moss 22.02.2024 

Terje Been 
 


